
Rada Dzielnicy
Czuby Południowe

Protokół z posiedzenia nr VII/II/2024
Rady Dzielnicy Czuby Południowe

z 19 lutego 2024 r.

Miejsce posiedzenia: Siedziba Rady i Zarządu Dzielnicy Czuby Południowe

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18:04

Przewodniczący obrad: Piotr Grabarczyk

Protokolant obrad: Paweł Wypych

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Zatwierdzenie protokołu nr VI/I/2024 z posiedzenia Rady Dzielnicy Czuby Południowe

4. Ustalenie wydatków z rezerwy celowej

a) przyjmowanie wniosków

b) podjęcie uchwały

5. Sprawozdanie Zarządu za rok 2023

a) wniosek komisji rewizyjnej

b) dyskusja nad sprawozdaniem

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania

6. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu za 2023 rok

7. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie
pomiędzy posiedzeniami

8. Informacje Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych w okresie
pomiędzy posiedzeniami

9. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady

10. Zamknięcie posiedzenia.



Ad.1

Przewodniczący Rady Dzielnicy Czuby Południowe Pan Piotr Grabarczyk otworzył
posiedzenie Rady Dzielnicy Czuby Południowe stwierdzając wymagane quorum.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.2

Przewodniczący Zarządu Pan Krzysztof Wiśniewski przekazał informację, że z uwagi na
ograniczony czas Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Marcina Fideckiego
wnioskuje o zmianę porządku posiedzenia. Propozycja dotyczyła przeniesienia punktów
5 i 6 posiedzenia przed punkt 4 posiedzenia. Przewodniczący Rady Dzielnicy Piotr
Grabarczyk poddał pod głosowanie zaproponowaną poprawkę. Poprawka została
przyjęta głosami: 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Porządek posiedzenia po zmianie:

1. Otwarcie posiedzenia

2. Przyjęcie porządku posiedzenia

3. Zatwierdzenie protokołu nr VI/I/2024 z posiedzenia Rady Dzielnicy Czuby Południowe

4. Sprawozdanie Zarządu za rok 2023

a) wniosek komisji rewizyjnej

b) dyskusja nad sprawozdaniem

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania

5. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu za 2023 rok

6. Ustalenie wydatków z rezerwy celowej

a) przyjmowanie wniosków

b) podjęcie uchwały

7. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie
pomiędzy posiedzeniami

8. Informacje Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych w okresie
pomiędzy posiedzeniami

9. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady

10. Zamknięcie posiedzenia

O godzinie 18:07 na posiedzenie przybyła Pani Halina Brzezicka.



Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o udzielenie głosu Panu Radnemu Rady
Miasta Dariuszowi Sadowskiemu. Przewodniczący poddał pod głosowanie udzielenie
głosu w tym punkcie posiedzenia. Wniosek został przyjęty głosami 14 za, 0 przeciw,
0 wstrzymujący się.

Radny Dariusz Sadowski przekazał wiadomość, że w nawiązaniu do jednej
z planowanych i wycenianych inwestycji w ramach rezerwy celowej na osiedlu Górki,
która dotyczy naprawy zatok postojowych otrzymał zapewnienie ze strony dyrekcji
Wydziału Zieleni i Gospodarki Komunalnej o uzupełnieniu brakującej kwoty do ok.
138 tys. złotych przy przeznaczeniu ze środków rezerwy celowej 120 tys. złotych. Pan
radny podkreślił, że ważne aby inwestycja została wykonana w całości bez dzielenia na
etapy. Zapewnił również, że będzie pilotował temat inwestycji i pozostaje do dyspozycji.

Po wypowiedzi Pana Dariusza Sadowskiego Przewodniczący Rady Dzielnicy poddał pod
głosowanie porządek posiedzenia po dokonanych zmianach. Porządek został przyjęty
głosami: 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Ad.3

Przewodniczący Rady Dzielnicy zapytał czy są uwagi do treści protokołu z ostatniego
posiedzenia. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Dzielnicy poddał pod
głosowanie przyjęcie protokołu VI/I/2024. Protokół został przyjęty głosami: 14 za,
0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Ad. 4

Przewodniczący Rady Dzielnicy Czuby Południowe Pan Piotr Grabarczyk przekazał głos
Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej.

a) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Marcin Fidecki odczytał wniosek Komisji
Rewizyjnej – o udzielenie absolutorium Zarządowi.

b) Przewodniczący Zarządu Krzysztof Wiśniewski podziękował komisji rewizyjnej,
podkreślił, że wszelkie prowadzone działania są transparentne i prowadzone dla dobra
mieszkańców. Poprosił o pytania do przedstawionego sprawozdania. Pan Krystian
Gorzkowski zgłosił brak jego osoby w zestawieniu obecności na posiedzeniach rady.
Przewodniczący Zarządu zgodził się z uwagą i dokonał zmiany.

c) Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę o przyjęciu sprawozdania
Zarządu. Sprawozdanie zostało przyjęte głosami: 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący się.

Ad 5

Przyjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu za 2023 rok. Uchwała została
przyjęta głosami: 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący się.

Ad 6

Przewodniczący Zarządu Krzysztof Wiśniewski złożył wniosek na ustawienie
przenośnych toalet w parku Jana Pawła II. Zadanie zostało wycenione na kwotę 3 tys.
złotych. Poprzedni wniosek zakładał kwotę 2 tys. złotych.

Wniosek został przyjęty głosami: 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.



Przewodniczący Zarządu Krzysztof Wiśniewski złożył wniosek na przeznaczenie 1,5 tys.
złotych na konserwację ławek na osiedlu Widok. Poprzedni wniosek zakładał kwotę
5 tys. złotych.

Wniosek został przyjęty głosami: 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Przewodniczący Zarządu Krzysztof Wiśniewski złożył wniosek o przeznaczenie 3 tys.
złotych na naprawę nawierzchni boiska w parku Jana Pawła II.

Wniosek został przyjęty głosami: 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Przewodniczący Zarządu Krzysztof Wiśniewski złożył wniosek o przeznaczenie 6 tys.
złotych na zakup kserokopiarki i laptopa dla Przedszkola nr 63.

Wniosek został przyjęty głosami: 13 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Pan Ryszard Czerwieniec zapytał o zjazd dla rowerów na ul. Szafirowej. Przewodniczący
Zarządu Krzysztof Wiśniewski przypomniał, że były składane wnioski mieszkańców
o obniżenie krawężników w opisanym miejscu. Pan Krystian Gorzkowski zwrócił uwagę
na kwestie bezpieczeństwa. Podkreślił, że przy ewentualnej inwestycji i zmianach
ważnym elementem powinno stać się właściwe, widoczne oznaczenie przejścia dla
pieszych oraz barierek zabezpieczających. Podczas dyskusji Pan Ryszard Czerwieniec
wyraził zdanie, że projekt ten powinien zostać przedyskutowany i ponownie wyceniony.

Przewodniczący Rady Dzielnicy Piotr Grabarczyk złożył wniosek o przeznaczenie 23 tys.
złotych na postawienie latarni w ciągu ul. Ametystowej naprzeciwko budynku DPS.

Wniosek został przyjęty głosami: 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Pan Marcin Fidecki opuścił posiedzenie o godzinie 18:48.

Zastępca Przewodniczącego Zarządu Pan Janusz Szczęch zwrócił się z pytaniem do
członków Rady Dzielnicy Czuby Południowe o pomoc w realizacji inwestycji dotyczącej
naprawy zatok postojowych przy ul. Turniowej 7. Podkreślił, że jest to strategiczna
inwestycja dla dobra mieszkańców osiedla Górki. Pan Janusz Szczęch przedstawił treść
pisma otrzymanego z Wydziału Zieleni i Gospodarki Komunalnej dotyczącego wyceny
planowanej inwestycji. Szacunkowa wartość wykonania nawierzchni z płyt ażurowych
wyniosła 136 500 złotych. Do realizacji zadania na ten cel osiedle Górki jest w stanie
przekazać 65 tys. złotych, co zostało potwierdzone przez członków Rady z osiedla Górki.

Brakującą część do wysokości przekazanej w wycenie ma pokryć Wydział Zieleni i
Gospodarki Komunalnej co było omówione wcześniej przez Pana Radnego Rady Miasta
Dariusza Sadowskiego.

O brakującą kwotę Pan Janusz Szczęch zwrócił się do przedstawicieli osiedla Widok -
kwota 40 tys. złotych i przedstawicieli osiedla Poręba - kwota 15 tys. złotych. Podkreślił,
wraz z pozostałymi przedstawicielami osiedla Górki, że w przyszłym roku środki z
rezerwy celowej zostaną przekazane odpowiednio w kwotach: 40 tys. dla osiedla Widok
oraz 15 tys. dla osiedla Poręba.

Przewodniczący Rady Dzielnicy dopytał przedstawicieli osiedla Górki czy zgadzają się
na zwrot środków w roku 2025 z rezerwy celowej na inwestycje na osiedlach Widok
i Poręba. Odpowiedź była twierdząca od wszystkich przedstawicieli.



Przewodniczący Rady zapytał także członków Rady z osiedli Widok i Poręba czy
zgadzają się na przekazanie środków z rezerwy celowej na inwestycję naprawy zatok
parkingowych. Przedstawiciele osiedla Widok jednogłośnie opowiedzieli się za takim
rozwiązaniem. Trójka przedstawicieli os. Poręba zgodziła się również na takie
rozwiązanie.

Pan Ryszard Czerwieniec opuścił posiedzenie o godzinie 18:56.

Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Dzielnicy poddał pod głosowanie
wniosek o przeznaczenie kwoty 120 tys. złotych na naprawę zatok postojowych przy
ulicy Turniowej 7.

Wniosek został przyjęty głosami: 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy serdecznie podziękował za przyjęcie wniosku.
Podziękowania skierował również do Radnych Rady Miasta Panów Dariusza
Sadowskiego i Radosława Skrzetuskiego za wkład w sprawę parkingu na ul. Turniowej 7.
Zastępca Przewodniczącego Zarządu Pan Janusz Szczęch również gorąco podziękował
za przyjęcie wniosku.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przeznaczenie 10 tys. złotych
na utworzenie miejsca do przeprowadzania zajęć na zewnątrz szkoły. Wniosek został
przyjęty głosami: 10 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się.

Przewodniczący Rady Dzielnicy poddał pod głosowanie uchwałę o zmianie uchwały nr
19/VI/2024 w sprawie wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej.

Uchwała została przyjęta głosami: 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Ad 7

Przewodniczący Rady Dzielnicy poinformował o spotkaniu wraz z Przewodniczącym
Zarządu Krzysztofem Wiśniewskim i Radnym Rady Miasta Radosławem Skrzetuskim
w Szkole Podstawowej nr 51. Na spotkaniu przekazany został kosztorys dotyczący
wykonania miejsca do przeprowadzania zajęć na zewnątrz szkoły.

Radny Rady Miasta Radosław Skrzetuski w uzupełnieniu wspomniał również o potrzebie
remontu dachu szkoły oraz basenu.

Pan Kamil Wierzbicki opuścił posiedzenie o godzinie 19:06.

Ad 8

Przewodniczący Zarządu Pan Krzysztof Wiśniewski poinformował o działaniach
pomiędzy posiedzeniami.

- przekazanie przez dzielnicowego Straży Miejskiej sprawozdania z działań w 2023 roku

- możliwość zamówienia banerów “Sprzątaj po swoim psie”

- zgłoszenie naprawy nawierzchni na parkingach przy ul. Szmaragdowej

- Przewodniczący Zarządu poinformował, że jest w przygotowaniu zmiana planu
zagospodarowania dla lasu Stary Gaj. Jednocześnie Urząd Miasta szykuje opracowanie



przyrodniczo-krajobrazowe dla tego obszaru. Przewodniczący Zarządu zaproponował
przekazanie pisma do Urzędu Miasta z wnioskiem o ukończenie najpierw prac nad
opracowaniem przyrodniczo-krajobrazowym a dopiero potem uchwalenie planu
zagospodarowania przestrzennego. Propozycja została przyjęta głosami: 11 za,
0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Ad 9

Pan Wiceprzewodniczący Wiesław Wnuk zwrócił się z prośbą o zajęcie się sprawą
budowy chodnika na ulicy Na stoku 2. Przewodniczący Zarządu Pan Krzysztof
Wiśniewski oświadczył, że zrobi wizję lokalną przed zajęciem stanowiska w przekazanej
sprawie.

Pani Halina Brzezicka opuściła posiedzenie o godzinie 19:24.

Przewodniczący Rady Dzielnicy Pan Piotr Grabarczyk zwrócił się do Pana
Wiceprzewodniczącego Rady Dzielnicy Pana Wiesława Wnuka o nie przekazywanie
informacji w sprawie kwot o jakich dyskutuje Rada Dzielnicy na inwestycje w ramach
rezerwy celowej przed ich zatwierdzeniem przez Radę Dzielnicy. Dyskusja dotyczyła
planowanych środków na inwestycje w SP nr 51. Pan Wiesław Wnuk zaprzeczył aby
taka sytuacja miała miejsce.

Ad 10

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził wyczerpanie porządku posiedzenia Rady
i zamknął posiedzenie Rady Dzielnicy Czuby Południowe o godzinie 19:29.

Protokołował: ………………………………………………….

Prowadzący obrady: …………………………………………

Załączniki:

1) Lista obecności z posiedzenia w dniu 19.02.2024 r.


